



**EMBASSY OF NEPAL  
PARIS, FRANCE**

**Call for the Financial Contributions towards Relief and Recovery  
Efforts following the Bhotekoshi Flash Flood in Nepal  
through the Bank Account of the Embassy of Nepal in Paris**

The Embassy of Nepal in Paris informs all Nepali nationals, Non-Resident Nepalis, foreign nationals, organizations, businesses, community groups and as well as well-wishers of Nepal in France, Monaco and Andorra that, as per the decision of the Government of Nepal, financial contributions to the Prime Minister Disaster Relief Fund can be made through the following bank account of the Embassy of Nepal in Paris.

This arrangement is made to facilitate for those who are unable to remit funds directly to bank accounts opened in Nepal.

Following the severe flash flood in the morning of 26 August 2026, causing loss of lives, widespread displacement and extensive damage to home and other critical infrastructures, this contribution will support ongoing rescue and relief operations, as well as recovery, rehabilitations and reconstruction efforts.

In view of the ongoing operations, the Embassy sincerely requests all individuals and organizations wishing to support the affected communities in Nepal to contribute through the following Bank account:

**Bank Account Details**

**Account Name: AMBASSADE DU NEPAL**

**Bank Name: Societe Generale**

**Account Number: FR76 3000 3033 9200 2503 6235 046**

**BIC-ADRESSE SWIFT: SOGEFRPP**

Contributors are also kindly requested to mention "Flash Flood Nepal 2026", if possible, as the purpose of their contribution.

The Embassy expresses its sincere gratitude to all individuals, organizations and communities in France, Monaco and Andorra for their solidarity and support for the people affected by the disaster in Nepal.

**Embassy of Nepal  
Paris  
4 September 2026**



## **AMBASSADE DU NEPAL PARIS, FRANCE**

### **APPEL À LA SOLIDARITÉ ET AUX CONTRIBUTIONS FINANCIÈRES EN FAVEUR DES OPÉRATIONS DE SECOURS ET DE RELÈVEMENT À LA SUITE DES INONDATIONS SOUDAINES DE BHOTEKOSHI AU NÉPAL**

L'Ambassade du Népal à Paris informe les ressortissants népalais, les Népalais non-résidents, les ressortissants étrangers, les organisations, entreprises, associations et groupes communautaires, ainsi que toutes les personnes et communautés amies et sympathisantes du Népal en France, Monaco et Andorre, que, conformément à la décision du Gouvernement du Népal, des contributions financières au Fonds de secours aux sinistrés du Premier ministre du Népal (Prime Minister Disaster Relief Fund) peuvent être effectuées par l'intermédiaire du compte bancaire de l'Ambassade du Népal à Paris indiqué ci-dessous.

Cette modalité vise notamment à faciliter les contributions des personnes qui ne sont pas en mesure d'effectuer directement un transfert vers les comptes bancaires ouverts au Népal, ainsi que celles qui souhaitent apporter leur soutien par l'intermédiaire de l'Ambassade.

À la suite des graves inondations soudaines survenues dans la matinée du 26 août 2026, de nombreuses vies ont été perdues, des populations ont été déplacées et d'importants dégâts ont été causés aux habitations ainsi qu'aux infrastructures essentielles. Les contributions recueillies permettront de soutenir les opérations de sauvetage et de secours actuellement en cours, ainsi que les efforts de relèvement, de réhabilitation et de reconstruction au bénéfice des communautés affectées.

Dans ce contexte particulièrement difficile, l'Ambassade lance un appel à la solidarité de toutes les personnes et organisations souhaitant apporter leur soutien aux populations touchées et les invite à effectuer leurs contributions sur le compte bancaire suivant :

#### **COORDONNÉES BANCAIRES**

**Titulaire du compte : AMBASSADE DU NEPAL**

**Banque : Société Générale**

**IBAN : FR76 3000 3033 9200 2503 6235 046**

**BIC / SWIFT : SOGEFRPP**

Les contributeurs sont invités, dans la mesure du possible, à indiquer «Flash Flood Nepal 2026» comme motif de leur virement.

L'Ambassade du Népal exprime sa profonde reconnaissance à toutes les personnes, organisations, associations et communautés en France, Monaco et Andorre qui, par leur solidarité et leur générosité, apporteront leur soutien aux populations affectées par cette catastrophe.

**Ambassade du Népal**

**Paris**

**4 septembre 2026**



## नेपाली राजदूतावास पेरिस, फ्रान्स

मिति २०८३ भदौ १० गते भोटेकोशी नदीमा आएको भीषण आकस्मिक बिनाशकारी बाढीका कारण प्रभावितहरूको खोजी, उद्धार व्यवस्थापन र पुनर्स्थापनाका लागि प्रधानमन्त्री दैवी प्रकोप उद्धार कोषमा आर्थिक सहयोग गर्न पेरिसस्थित नेपाली राजदूतावासको निम्न बैंक खातामा रकम जम्मा गर्न सकिने जानकारी गराउन चाहन्छौं।

तसर्थ, फ्रान्स, एन्डोरा तथा मोनाकोमा रहनु भएका सम्पूर्ण नेपाली नागरिकहरू, गैरआवासीय नेपालीहरू, विदेशी नागरिकहरू, संघसंस्थाहरू, व्यवसायीहरू, सामुदायिक समूहहरू तथा नेपालका शुभेच्छुकहरू तथा आर्थिक सहयोग गर्न इच्छुक सम्पूर्ण व्यक्ति तथा संस्थाहरूलाई निम्न बैंक खातामार्फत योगदान गर्न पेरिसस्थित नेपाली राजदूतावास हार्दिक अनुरोध गर्दछः

### Bank Account Details

**Account Name: AMBASSADE DU NEPAL**

**Bank Name: Societe Generale**

**Account Number: FR76 3000 3033 9200 2503 6235 046**

**BIC-ADRESSE SWIFT: SOGEFRPP**

सहयोगदाताहरूले सम्भव भएसम्म आफ्नो योगदानको प्रयोजन उल्लेख गर्दा “Flash Flood Nepal 2026” लेखिदिनुहुन पनि विनम्र अनुरोध गरिन्छ।

तपाईंहरूको सहयोगको लागि नेपाली राजदूतावास हार्दिक आभार व्यक्त गर्दछ।

नेपाली राजदूतावास

पेरिस।

४ सेप्टेम्बर २०२६